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Ontwikkelplan en investeringsbeslissing Berlijnplein

Basisinformatie
Datum 23 maart 2021
Gespreksleider Hind Dekker-Abdulaziz
Tijd 20.00-21.30 uur
Zaal Digitaal 
Soort bijeenkomst Bespreken raadsvoorstel 
Werkvorm Gesprek tussen raadsleden, ambtenaren, 

genodigden en meepraters.
Portefeuillehouder Wethouder Klein
Bertrokken ambtenaren/presentatoren 5 ambtenaren gemeente Utrecht
Griffiemedewerker Willemien Kok
Vervolg De gemeenteraad debatteert over dit 

onderwerp tijdens de vergadering van de 
commissie: Mens & Samenleving 1 april 2021 

Links naar Website gemeente en facebook
Deelnemers 15 deelnemers en 

2 deelnemers, Raum
                     2 deelnemers, SHIFFT

2 deelnemers, St DC 1 II High/ Dans atelier 42  
      2 deelnemers, Muziekpodium Azotod

                                                      deelnemer, Stichting Raum,
     deelnemer, Stichting DePlaatsmaker

                                             deelnemer, Cultuur 19
                                                                                      deelnemer, Theater Kikker/Podium Hoge Woerd

                                                                                    deelnemer, IRC, st illusionary rockaz company
          deelnemer, BOKS Jongerencultuurhuis

                                                  deelnemer, buurtbewoner 
          deelnemer, HKU 
          deelnemer, Buurtwerkkamer Hart voor LR 

deelnemer, jongvolwassene
deelnemer, De Vrijstaat en De LR Connectie 
deelnemer, voorzitter VvE van La Boutique
deelnemer, eigenaar van winkelcentrum/ a.s.r. 
Real Estate

                       deelnemer, Pathé Utrecht 
          deelnemer, NUT (Nieuw Utrechts Toneel)

                                         deelnemer, ZIMIHC 

Programma
- ambtelijke toelichting
- gesprek met (culturele) instellingen die bij de plannen betrokken zijn, waarbij een aantal 

mensen gericht pitcht kort op de vragen uit de agendering en overigen meepraten.
- gesprek met  bewoners, ondernemers en overige betrokkenen
- reflectieronde

https://www.utrecht.nl/bestuur-en-organisatie/gemeenteraad/hoe-werkt-de-raad/raadsinformatiebijeenkomst/
https://nl-nl.facebook.com/pg/gemeenteraadutrecht/posts/?ref=page_internal
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Motivatie
Agendeerders: Ellen Bijsterbosch (D66), Bert Kos,(CDA), Janneke Admiraal (CU), Melody Deldjou 
Fard (GL), Hester Assen (PvdA), Myrthe van Mil (S&S), Marijn de Pagter en Gertjan te Hoonte (VVD).

Motivering RIB: de raad heeft het raadsvoorstel Ontwikkelplan en investeringsbeslissing Berlijnplein 
ontvangen. De agenderende fracties willen hierover een RIB met meepraters.
RIB met verschillende partijen/partners/bewoners op de cultuuras en in Leidsche Rijn om van hen te 
horen hoe zij tegen de plannen aankijken.
- Welke kansen en mogelijkheden zien zij in dit plan -voor (bewoners van) Leidsche Rijn en de stad 
als geheel? Niet alleen voor op het Berlijnplein maar ook voor wat betreft cultuur op andere plekken in 
de wijk? 
- Hoe zien zij de invulling van de ruimtes en de samenwerking met elkaar voor zich?
- Hoe verhoudt het concept voor Danshuis HEUTE zich tot het eerdere initiatief ‘Danshuis bij de Gele 
brug’?
- We horen graag van deelnemende partner(s) meer over hoe ze de verbinding met de buurt vorm 
willen geven (de partners die specifiek met dit onderwerp bezig zullen zijn). 
- We horen ook tijdens de bijeenkomst met de bewoners en met name jongeren uit Leidsche Rijn. Hoe 
kijken zij naar de plannen? En wat is volgens hen nodig om hen erbij te betrekken in deze startfase, 
maar ook in andere fasen? 
- Wat vinden bewoners en ondernemers van Leidsche Rijn van de plannen?

De fracties willen graag een korte toelichtende presentatie van het college en willen in gesprek gaan 
met experts en betrokkenen; te weten: De Plaatsmaker, RAUM, IRC, SHIFFT, 155, Stichting DC II 
High – Dans Atelier 42, Cultuur19, HKU, De Vrijstaat, het NUT, Jonge Honden, Buurtwerkkamer LR, 
BOKS (jongerencultuurhuis) die ook in LR programmeert, Castellum Hoge Woerd en 
bewoners(organisaties) uit Leidsche Rijn.

Bijdrage
Deelnemer, Stichting RAUM 
Geachte raadsleden,

Dank voor deze RIB. Mooi om met zoveel mensen te kunnen delen hoe we tegen het ontwikkelplan 
Berlijnplein aan kijken. Ik hoop te zien dat er ook een diversiteit aan bewoners vanuit Leidsche Rijn 
uitgenodigd wordt. Dit aangezien stadsdeel Leidsche Rijn natuurlijk zo'n kwart van de bevolking van 
Utrecht behelst en een van de meest cultureel diverse stadsdelen is. Daarbij is er geen 
bewonersorganisatie nu die namens deze diversiteit kan spreken. 

RAUM heeft in de afgelopen jaren zelf zo’n 16 co-creatiesessies georganiseerd met meer dan 1000 
deelnemers waarvan een groot deel bewoners. Het programma en de plek van RAUM is hiermee 
mede vormgegeven. Wij zetten ons natuurlijk ook via ons programma in om Leidsche Rijn zo goed 
mogelijk te vertegenwoordigen. Dit onder andere door bewoners te bevragen op stedelijke thema's die 
hen aangaan, samen te werken met bewoners en organisaties voor ons programma, en uiteraard door 
ons te richten op bewoners als ons publiek. Denk bijvoorbeeld aan de expositie over eenzaamheid, 
onze Stadscamping en de Buurtborrel. Dit is voor ons vanzelfsprekend om te doen, naast het bereiken 
van doelgroepen uit stad en land. 
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We hopen daarom dat ook bij deze bijeenkomst een diversiteit aan bewoners in Leidsche Rijn 
vertegenwoordigd is. 

Succes met de voorbereidingen en graag tot dan. 

Deelnemer, Stichting DC 1 II High - Dans Atelier 42
Graag willen we uw aandacht vragen voor het tekort aan geschikte dansstudio’s in de gemeente 
Utrecht.

Wij worstelen allemaal met het vinden van geschikte ruimte om ons vak te kunnen uitoefenen, zowel 
met een gezelschap als om les te geven. Multifunctionele ruimtes in buurthuizen en sportzalen zijn er 
genoeg. Alleen: deze zijn te klein en/of niet geschikt om te dansen. Voor dansen is de aanwezigheid 
van een (zwevende) dansvloer nodig (om blessures te voorkomen) en spiegels (om houding te 
kunnen corrigeren). Dat geldt voor alle dansvormen: van urban tot klassiek en van modern tot 
werelddans.
Dit gebrek aan geschikte ruimte belemmert de dans in Utrecht in ontwikkeling en groei. En het beperkt 
de mogelijkheden voor synergie tussen amateurs en professionals in de dans. En dat is jammer. Want 
dans is aan een snelle ontwikkeling bezig in Utrecht. Professionals en amateurs kunnen daarbij van 
elkaar leren, elkaar inspireren en samen een breder publiek opbouwen.
Binnen de dans in Utrecht wordt daar hard aan gewerkt: door het organiseren van projecten, 
voorstellingen, workshops en talentontwikkelingsprojecten. Zelf, en met elkaar. De gemeente Utrecht 
en fondsen ondersteunen dit met diverse financiële regelingen. En dat is geweldig. Maar om met 
elkaar echt vaart te kunnen maken, vinden wij het ook nodig dat de gemeente de ontwikkeling van 
dans stevig ondersteunt in de vorm van het faciliteren van fysieke ruimte voor zowel amateurs als 
professionals. Te beginnen met het danshuis HEUTE in Leidsche Rijn, maar graag op nog meer 
plekken in de stad.

Deelnemer, St DC 1 II High 
Wij hebben een brief namens Utrecht Danst (gezamenlijk initiatief Utrechtse Dansinstellingen), deze 
zullen wij apart mailen. 

Deelnemer  
Mijn insteek vooraf: wat goed dat er zoveel positieve aandacht is voor LRC/Berlijnplein en omgeving!

Deelnemer, Buurtbewoner 
Vanuit Kim Harsta van Cultuur19 doe ik als jonge buurtbewoner graag mee aan de bijeenkomst. Als 
vrijwilliger betrokken bij jongerenactiviteiten in de wijk en wil graag meebeslissen over de toekomst 
van de wijk.

Deelnemer, Buurtwerkkamer Hart voor Leidsche Rijn 
Vanuit mijn rol als coach van buurtwerkkamer Hart voor Leidsche Rijn (gevestigd op het Berlijnplein) 
kan en wil ik graag een van de verbinders met de bewoners van Leidsche Rijn zijn die we willen 
verleiden gebruik te maken van en deel te nemen aan het aanbod van en op het Berlijnplein.

Deelnemer, voorzitter van de VvE van La Boutique
Wij maken ons naast de openheid en de hoogte van eventuele bebouwing vooral zorgen over de 
verkeerssituatie. 


